
t.a.v. de voorzitter van de Provinciale Staten Flevoland, de heer A.J. Gerritsen 
 
6 april 2024 
 
Betreft: schriftelijke vragen m.b.t. beschikbaarheid drinkwater 
 
Geachte voorzitter, 
 
Overeenkomstig artikel 23 lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de SGP de 
volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten. 
 
Aanleiding is een uitzending van Nieuwsuur waarin de zorg wordt geuit over de beschikbaarheid 
van drinkwater(aansluitingen) voor bedrijven(terreinen) en nieuwe woningen 
 
Vragen: 

1. Is GS bekend met het item in de uitzending van Nieuwsuur van 3 april jl. over de 
beschikbaarheid van drinkwater voor nieuwe en bestaande bedrijven en aan te leggen 
woonwijken?  

2. Zo ja, hoe kijkt GS aan tegen de zorgen die worden geuit door de CEO van Vitens m.b.t. de 
leveringsproblemen van drinkwater op de korte termijn? 

3. Heeft GS in kaart hoe en waar deze problematiek actueel is in Flevoland?  
4. Hoe kijkt GS naar de gevolgen voor bedrijven, die erg afhankelijk zijn van drinkwater (bijv. 

de visverwerkende bedrijven op Urk), naar de gevolgen voor de ontwikkeling van nieuwe 
bedrijventerreinen (zoals Port of Urk) en naar de gevolgen voor de woningbouwopgave? 

5. In het item van Nieuwsuur wordt melding gemaakt van ‘het moeizame en trage verloop’ van 
het verstrekken van vergunningen voor de uitbreiding van drinkwaterwinning. Is GS bekend 
met ‘het moeizame en trage verloop’ van deze vergunningsprocedure(s)? Zo ja, wat is de 
oorzaak hiervan? En is het mogelijk om de vergunningsprocedure te versnellen? 

6. Er wordt onderzocht om water uit het Ketelmeer geschikt te maken voor drinkwater. Wat is 
de status van dit onderzoek? En is het mogelijk om daarbij ook te onderzoeken of water uit 
het IJsselmeer geschikt kan worden gemaakt voor drinkwater? 

Met vriendelijke groet, 
 
Jochanan Uitslag, SGP 
Meindert Bleijenberg, SGP 
 
 
 
 
 


